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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Enhetschef Susanne Hollander berättar att det varit en bra sommar 

för äldreomsorgen när man ser till bemanningen.  

 

Vidare uppdaterar hon om förebyggandeenhetens arbete. Det har 

varit många utflykter under sommaren, bland annat besök till Trosa 

samt parkour.  

 

En rådsmedlem frågar hur det ser ut med mötesplatser inför hösten. 

Susanne meddelar att förvaltningen kommer utöka sin närvaro i 

Skarpnäck. Hon berättar också att det är många nya äldre som 

kommer.  

 

Vidare informerar hon om att det ska ordnas en volontärsträff. För 

att värva volontärer som kan ställa upp och hålla i en aktivitet.  

 

6. Inspel på remiss 

Rådet har fått en remiss gällande nytt anhörigprogram. 

Rådsmedlemmarna diskuterar eventuella inspel på remissen och 

ställer sig positiva till förslagen.   

 

7. Frågor inför nämndsammanträdet 29 augusti 2024 

 

§ 7 Begäran om ny rättegångsfullmakt till stadsledningskontorets 

juridiska avdelning 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 8 Klimatfestival för 17 

Rådet ställer sig positiva till förvaltningens förslag. Vidare förs 

diskussion kring beskärnings planer i stadsdelen.  

 

§ 9 Skarpnäck behöver göra sin del och punktmarkera 

varje otrygg plats 
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Rådet diskuterar att detta är en återkommande fråga som lyfts och 

att det alltid kommer präglas av vilka som har majoriteten i 

Stockholm.  

 

§ 10 Motion om att införa onödighetsinventering 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 11 Förskola i Stockholm 2023 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 12 Äldrevänlig natur 

Rådet instämmer i förvaltningens svar. En rådsmedlem lyfter Älvsjö 

skogen som väldigt välordnad. Vidare diskuteras Flaten som även 

den är bra utrustad med stigar och toaletter. Rådet ställer sig också 

positiva till el slingorna i området.  

 

En rådsmedlem lyfter utegymmet i Kärrtorp. Gymmet är väldigt fint 

men precis som med de flesta utegym kan utrustningen vara tung 

och det kan behövas vägledning kring hur de ska användas. Susanne 

meddelar att mötesplatserna ska se över om det kan anordnas en 

aktivitet där aktivtetsledare går igenom maskinerna med seniorerna. 

 

§ 13 Månadsrapport 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 15 Inkomna medborgarförslag enligt lista 

Rådet ställer sig positiva till att även barn lämnar förslag.   

 

8. Rapporter 

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

En rådsmedlem lyfter en fråga som kommer från en bekant. Som 

undrat om det pågår några generella besparingar i nuläget. Susanne 

meddelar att så är det inte. Vidare förklarar hon hur hemtjänst beslut 

ser ut och tas. Hon berättar att alla beslut är individuella, hon 

förklarar att förvaltningen beviljar insatser, och ger tid till 

hemtjänsten. Tiden kan sedan variera både uppåt och neråt. Ibland 

går saker fortare och ibland långsammare av olika anledningar. Är 

någon väldigt dålig så ger vi mer tid. Hon berättar att förvaltningen 

kan se i systemen om tiden inte räcker. Om det skulle behövas mer 

eller mindre insatser är hemtjänsten också behjälpliga att flagga för 

detta och i så fall så görs ett hembesök.  

 

Justeras med elektronisk signatur: 
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Clarence Kopparberg 

 

Leif Johansson  

 

Sekreterare Emma King  

 

 

 


